
Oświadczenie złożone 

przez senatora Władysława Komarnickiego 

na 83. posiedzeniu Senatu 

w dniu 2 sierpnia 2019 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra środowiska Henryka Kowalczyka 

Nowe zasady wywozu śmieci są dziurawe. Łatwo będzie je omijać, więc pozorny stanie się prawny obo-

wiązek sortowania wszystkich odpadów komunalnych. 

Dziś, płacąc więcej za wywóz odpadów, można z tego obowiązku się zwolnić. Tak ma już nie być, ale 

nowe przepisy zawierają furtki, dzięki którym wielu segregacji uniknie. Np. w nieruchomościach nieza-

mieszkanych, czyli m.in. w sklepach, restauracjach, hotelach, biurowcach. 

Nowe przepisy dają właścicielom wybór, czy chcą korzystać z komunalnego systemu odbioru odpadów, 

czy nie. Ci, którzy nie zechcą skorzystać z usług gminnych, będą mogli sami organizować wywóz śmieci. A 

to oznacza, że dzikich wysypisk nie ubędzie i raczej nie trafią na nie śmieci segregowane. Komunalny wywóz 

śmieci jest droższy, więc należy się spodziewać, że z możliwości wyłączenia się z systemu komunalnego 

skorzysta wielu właścicieli niezamieszkanych nieruchomości. 

W związku z powyższym proszę o informację we wspomnianej sprawie. 

Z wyrazami szacunku 

Władysław Komarnicki 
 


